

SALE



Exclusive Privilege for The Association of Hong Kong Nursing Staff

香港護士協會會員尊享優惠

From 10 May to 23 May 2024, simply present the Association of Hong Kong Nursing Staff membership card to enjoy the following offers at designated adidas stores.

由2024年5月10日至5月23日，香港護士協會會員於指定 adidas 店鋪同時出示會員證，即可尊享以下優惠。

40% Off

Store	Product	Offer
Selected concept stores 指定品牌專門店	Regular priced products 正價貨品	All items 40% off 所有貨品6折優惠
Selected factory outlets 指定特價店	Discount priced products 特價貨品	All items 40% off 所有貨品6折優惠



條款及細則 Terms & Conditions

1. Staff must present his/her original membership card (physical or electronic membership card from AHKNS app) before payment to enjoy this offer. 2. This offer is only valid up to a maximum net sales amount of HK\$3,000 after discount per transaction. 3. This offer cannot be used for socks, accessories, special edition and selected ranges of products. 4. This offer cannot be used in conjunction with other promotions, staff discount, adiCLUB/VIP offers and any cash coupons/discount coupons (unless otherwise stated). 5. This offer cannot be redeemed for cash in whole or in part. 6. No exchange and refund are allowed for all discounted items bought by using this offer. 7. The discounted price shall be rounded off to the nearest 50 cents. 8. adidas Hong Kong Limited ("adidas") reserves the right to amend these terms and conditions without notice. 9. In case of any disputes, adidas reserves the right of final decision.

1. 員工須於付款前向店員出示其正本會員證 (實體或香港護士協會app內的電子會員證)方可享用優惠。2. 每單交易可享此優惠之折扣限額不可超過HK\$3,000 (以折扣價計算)。3. 此優惠不適用於購買襪、配件、特別版及精選系列貨品。4. 此優惠不可與其他優惠、員工折扣、adiCLUB/會員優惠及任何現金券/優惠券同時使用 (除特別註明外)。5. 此優惠不能全數或部分兌換現金。6. 所有使用此優惠購買的折扣貨品恕不退換及退款。7. 折後價格將捨入至最接近之五角計算。8. 愛迪達香港有限公司 (「adidas」) 有權隨時更改上述條款及細則，恕不另行通知。9. 如有任何爭議，adidas將保留最終決定權。

SELECTED CONCEPT STORE LIST

指定品牌專門店

Address 地址

Shop D, No.17 Hankow Road, Tsimshatsui, Kowloon

九龍尖沙咀漢口道17號D舖

Telephone 電話

2730 0157

SELECTED FACTORY OUTLET LIST

指定特價店

Address 地址

Unit G06, Citygate, 20 Tat Tung Road, Tung Chung, Lantau

大嶼山東涌達東路20號東薈城G06號舖

Unit 108, 1/F, Citygate Outlets, Tung Chung, N.T.

大嶼山東涌東薈城1樓108號舖

Telephone 電話

2109 3010

2616 0538